
Zn: Or.0012.8.20L9

Protokół Nr 8/2019

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego Rady Gminy
odbytego w dniu 28 października 2019 roku.

Kolej ne po siedzenie Komisj i otworzył Przewodni cząay Jan Rutow icz i ta
wstępie powitał jej członków.
Stwierdził olt, ze na stan 5 członków w posiedzeniu udział bterze,5 co stanowi

quorum do podejmowania prawomocnych decyzji.
Lista obecności stanowi zał.qczntknr 1 do protokotu.

Następnie Przewodniczący Komisj i powitał:

- Wójta Gminy Henryka Koniecznego,

- Sekretarza Gminy Barbarę Badelską,

- Pracownika ds. oświaty Danutę Leśniewicz'
- Inspektora ds. ochrony środowiska Joannę Dąbrowską,

Lista obecnoŚci stanowi załącztltknr 2 do protokołu.

Następnie Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia w następujQcym

brzmieniu:
1. otwarcie posiedzenia i stwięrdzęntę quorum.

2, P rzyjęcie porządku posiedzenia.

3.Przyjęcie protokołu ze wspólnego posiedzenia Komisji.
4. Zapoznanie się z Projektem Regulaminu w5magradzaniatauczycteli.

5. Informacja Gminnej Komisji ds. szacowania szkód w gospodarstwach rolnych

i dziatach specjalnych produkcji rolnej powstałych w wyniku suszy w 2019 roku.

6. Wnioski, zapytania i sprawy róine,
7, Zakoitczęnię posiedzenia.

" W zwi4 zklt z tym, Że tie zgłoszono zadnych uwag do protokohl z poprzedniego

posiedzenia Komisji' które odbyło się w dttiu}7 wrzeŚnia 2019 roku został' otprzyjęty
jednogłośnie.

Ad.pkt.4.
Na wstępie głos zabrałaDanuta Lęśniewic4pracowfiik Urzędu Gminy ds.

oŚwiaty.

W kolejnym punkcie posiedzenia Przewodniczący Komisji powitał Danutę

Leśniewicz, ptacowtika Urzędu Gminy prowadzqc4 między irrrrymi Sprawy z zak<resu

oświaty.
Poinformowała ona, ie przepisy ustawy KarIa NauczycielanaL<ładaj4na organ

. prowadzący szkołę obowiązek ustalenia w drodze regulaminu szczegół'owych

kryteri ów okre ś 1 aj ąc y ch zas ady pr zy znaw arria tauczyc i e 1 om do datków :
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motywacyjnego' funkcyjne go, za warunki pracy oraz innych składników

wynagrod zerua wynikaj 4c y ch ze sto sunku pracy.

Projekt Regulaminu podlega uzgodnieniu ze zwtązkami zawodowyrrrt zrzeszajqcymi

nalczycieli, w prz1padku Gminy Fałków jest to ZwiązekNauczycielstwa Polskiego

poinformowała Danuta Leśniewicz.
. opracowany projekt Regulaminu zostałprzekazanydo uzgodnieniaZwiązkowi

Nauczyciel stwa P o1 ski ego Zarząd o d&znŁu w Końskich.

Pismem z dnia23.I0.20l9 roklZarz4d oddziału ZNP ustosunkował się do projektu

Regulaminu proponuj 4 c wprowad zenie następuj 4c y ch zmiat
W $ 4 ust.2 dotyczqcymdodatku motywacyjnego w związkuz $ 4 ust.3

zaproponowano wykreślenie części zdania ,, dla nauczycieli nię moze byc wyźzszy tliż

8oń a dla dyrektora''.
W $ 4 ust.  zaproponowano szczegół.owe określenie minimalnego okresu, na który

przyznawafly jest dodatek motywacyjny np.3 miesiące.

W $ 6 ust.3 lit. a, dotyczącyn kwoty za godzinę zajęÓ w klasach łqczonych

zaproponowano zmiatęwartości,,5,00'' nazapis,, nie mniej ńŻ0,2oń wynagrodzenia

zasadnicze go navczyc i ela stazysty''

Danuta Leśniewicz poinformowata, ze obecnie to wynagrodzenie wynosi 2 782,00 zł,

0,2oń to kwota 5,56 zł,

W $ 6 ust.3 lit. b zamiast zapisu ,, od 5,00 do 10'00 zł,' ZNP proponuje zapisaÓ

,, nie mniej niŻ 0,5Yo wynagrodzenta zasadttczego tauczyciela staŻysty,' ,

Danuta LeŚnięwicz poinformowała, Żepropozycja ZNP to obecnie kwota 13,90 zł,

W tym temacie wyjaŚnień udzielit Przewodniczący Rady Gminy jednoczeŚnie

nauczy ciel Piotr Gonerka.

Poinformował on, Że dotyczy to w1magrodzętiadlanauczycielazapracę zucznięm
posiadającym orzęczenię o potrzebie kształcęnia specjalnęgo, z uczniem

niepełnosprawn).m intelektualnie w stopniu umiarkowanym i głębokim.

Wyry.raga to od nauczyciela specjalnych kwalifikacji, szczegóInego przygotowania się

do zajęć odpowiądaj4cychindywidualnym mozliwościom i potrzebom tych uczniów

oraz dojazdu do miejsca zamięszkaniavcznia'
Na zakończenie swojej wypowiedziPiotr Gonerka poinformował, ie obecnie nie ma w

szkołach wielu przypadków dzieci z tal<tmi orzęQzeruaml

Na zakończenie gł'os zabrał wójt Gminy Henryk Konieczny, który

ustosunkował się do propozycjtZwiązku Nauczycielstwa Polskiego i udzielił

wyj aśnień doty czących omawianego proj ektu Regulaminu.

Gło s ponownie zabr ał'a D anuta Leśniewic z, I<tór a p oinformo w ała, Że zgo dnie z

przepisami ustawy KartaNauczyciela Rada Gminy w formie uchwały określa zasady

udzielan ta i r ozmiar znlŻek tygo dniowe go obowiązkowego wyrrriaru go dzin zą ę ć
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dy dakty cznyc h, wycho w aw czy ch i op i ekuń c zy ch dla nauczy cięl i p ełni ąc ych

obowi4zki kierownic ze w plac ówkach o światowych.

organ prowadzący placówkę oświatowąmoŻe określió prz;padl<u w jakich

nauczycielowi zatrudnionęmu w pełnym wymiarze zajęć, moŻta obntiyÓ tygodniowy

obowiązkowy wyrniar godztnzajęć orazwarunki i tryb obniŻania wyjaśniła Danuta

. Lęśniewicz.
Będ4c przy głosie poinformowała ona o obowiązkowym wyrniarze godzin dla

dyrektora i wicedyrektora szkoły liczqcej do l 1 oddziałów oraz 12 oddziałów i więcej.

Kontynuuj ąc swoj ą wyp owied ź D atuta Leśniewicz poinformowała o

tyg o dni owym ob owiązkowym w ymLarze go dzin zaj ę ć, dla : pedago ga, p sycholo ga,

1o gopedy, terapeuty pe dago gic zfiego, doradcy zawodowe go, or az natczy ctela

przedszkola i innych placówek przedszkolnych pracującychz grvpami obejmującymi

dzięct 6-1ętnie i dziect młodsze.

Następnie D anuta Leśniewic z omow tł'a proj ekty uchwał doty czqce zwolnienia

Dyrektorki PSP Czermnie i Dyrektorki PSP w Fałkowie z obowiązLllreaIizacjt

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzinw roku szkolnym 20|912020.

Poinformowata ota, ię zarówtlo Dyrektorka Szkoły w Częrmnie jak i Dyrektorka

Szkoły w Fałkowlę zwrociły się z prośbą o zwolnienie ich zrea\izacji tygodniowego

wymiaru godzitt.

Przewodniczący Rady Gminy zabierEąc głos w tym temacie zwróclŁ uwagę' Ze

dyrektorzy szkół. z roku na rok mają coraz wtęcej obowi4zków' co wtqŻe się z tym, ie
powinny być dostępte zarówno dla rodziców uczniów jak również innych osób i
przedstawicieli r óznego rodzEu instytucj i.

Wójt Henryk Konieczny poinformował', ze w poprzednich latach dyrektorki

były zwolnione z zajęc, niewymagatabyła wówczas uchwała Rady Gminy.

obecnie organ prowadzący szkoły moię zwolnić dyrektorki zzajęÓ po podjęcixprzęz

Radę Gminy stosownej uchwały.

Ad.pkt.5.
W kolejnym punkcie posiedzenia głos zabtała Joanna Dąbrowska, pracownik

Urzędu Gminy ds. ochrony Środowiska.

Poinformowała ona, zę tapodstawie Zarządzenia Wojewody Świętokrzyskiego z dtia

I! częrwca})I9 roku Wójt Gminy Zarzqdzeniem Nr 47120119 w dniu 3l lipca f0I9

roku powołał Gminną Komisję ds. szacowania strat w gospodarstwach rolnych i

działachspecjalnych produkcji rolnej oraz budynkach mieszkalnych, w których

wystąpiły szkody spowodowarrcprzęzniekorzystne zjawiska atmosferycznerlaterenie

Gminy Fatków.

W skład tej Komisji weszło sześciu pracowników Urzędu Gminy orazttzech
' pracowników Świętokrzyskiego ośrodka Doradztwa Rolniczego wę Modliszewicach.
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W dniach od 5 sierpnia2Ol9 roku do 5 września 2019 roku Komisja przeprowadził'a

lustracje gospodarstw rolnych na terenie sołectw tj: Budy, Czermno, Czermno-

Kolonia, Fałków, Gustawów, olszamowice, Papiernia, Pląskowice, Skórnice,

Smyków, Stanisławów, Starzechowice' Sulborowice, Turowice, Wąsosz Wola

Szkucka t Zbojrto.

Liczbagospodarstw, w których straty przeĘ<rocz1rły 30% Średniej roczną produkcji

rolnej wyniosła 28, powierzcbniaużytków rolnych, na których wyst4piły szkody to

r99,24ha.
w 67 gospodarstwach rolnych straty nie przekroczyty 30% średniej rocznej produkcji

rolnej, powierzchnia użytków rolnych, na których wyst4piły te szkody to f7I,34ha.

Z 10 gospodarstw rolnych, w których wyst4piły szkody protokoły zostały przekazane

do irurych gmin i było to ogółem na3f ,64ha,

Jak dalej poinformowała Joanna Dąbrowska kwota obnizenia dochodu w uprawachze

wszystkich protokołów indywidualnych (zarówno gospodarstwa, w których straty nie

przekoczyły 3O%jak i przekr oczyły 30% Średniej rocznej produkcji rolnej) wyniosła

934 063,83 zł'.

Kontynuuj ąc swoj 4 w1powied ź J oanna Dąbrowska poinform ow ała, że w dniu

19 wrześnta}}l9 roku zestawienie zbiorcze protokołów zostało dostarczone do

Woj ewody Świętokrzyskiego celem ich podpisania.

Następnie gt.os zabrał'aBarbaraBadelska, przewodniezącatej Komisji, która

wyjaŚniła' ie niebyło możliwości oszacowania szkód w zbozach, poniewaz było już

po iniwach i zboŻa zostały zebranę z pol.

Na zakońc zenleBarbaraBadelska i Joanna D4browska udzieliły szczegóŁowych

wyjaśnień i odpowiedziaty na pytania dotyczące omawianego tematu.

Ad.pkt.6.
Przewodnl,czqcy Komisji Jan Rutowtcz odczfiał pismo ochotniczej Straży

Poiamejw Czermnie.

W związku z otrzymaniem dotacji finansowej z Krajowego Systemu Ratownictwa

Gaśniczego na zakup w 2OI9 roku sprzętu pozarniczegojednostka zwraca się o

dofinansowanie w kwocie 4.800,00 zł' zakolpu sprzętu: motopompy pŁywajqcej Niagara

Max, butów specjalnych strażackich, kombinezonu ochrorrnego przeduk4szeniem

owadów, i kominiarek strazackich.

Zakupiotly sprzęt w znaczfiymstopniu podniesie gotowość bojow4 jednostki.

Głos w tej sprawi ę zabratwójt Henryk Konieczny i wyjaśnił, Że aby otruymaÓ

środki finansowę z KSRG niezbędny jest udział Środków zbućtŻętu Gminy.

Komisja pozytywnie zaopiniowała wniosek jednostki oSP w Czermnie o

dofinansowanie zakupu sprzętu.

Radny Jan Dziub a zwróclŁ się z zapytaniem, kiedy rozpoezn4 się prace przy

budynku straŻticy oSP w Czermnie.
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Wójt wyjaŚnił, ze Gmina lzupełniłaniezbędne dokumenty do wniosku na

termomoderńzację obiektów między innyrni budynku oSP w Czermnie.

Po podpisaniu umowy zlJrzędem Marszałkowskirłr w Kielcach zostanie

przeprowadzonę postepowanie przetargowe na wyłonienie wykonawcy tego zadanta,

Przewodnrczący Komisji Jan Rutowlcz zwróc7ł się do Wójta z zap1Ąaruem

. odnośnie aktualnej sytuacji zwtązanej ztęretemPolskich odpadów Komunalnych w

Fałkowie.
Wójt poinformowat., ze w porz4dku obrad najbliiszej sesji Rady Gminy

planowany jest temat dotyczący działaipodjętych przęz Gminę w sprawie odpadów

na terenie ZaL<ładu Polskie odpady Komunalne w Fałkowie.

Ad.pkt.7.
W zwiqz\łl ze zręalizowaniem porządku Przewodni czący Komisji podziękował

wszystkim zaudział. t zarr'lrrrął posiedzenie.

Na tynr protokół zakoitczono,

Protokółowała:

rNsPp{TroR,
nl4'*

Iłęnrr I.owiahł

Prz ewo dn iczqcy Komi sj i

l-l JatRutowicz
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